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Érkezett 1018 Júl 09. 

Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére Írásbeli kérdés ; 

Helyben 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Pintér Sándor Belügyminisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

,,Mi lesz a most július elsejével utcára tett majdnem négyezer kulturális 
közmunkással, mikor és hol találnak új munkát?" 

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Majdnem négyezer kulturális közmunkást tett utcára a Belügyminisztérium július elsejével.
Közülük sokan aprófalvakban dolgoztak például könyvtárakban, művelődési házak
működtetésében kaptak fontos feladatokat. Fontos körülmény, hogy a kistelepüléseken
minimális az esélye annak, hogy ezek az emberek a munkaerőpiacon állást találjanak. Nemcsak
azért, mert a néhány száz fós falvakban nemigen akad hasonló munkakör, hanem mert e
helyeken a programban részt vevők többsége 50 év körüli. A közfoglalkoztatásban részt vevők
egy része pedig szellemi vagy fizikai állapotuk miatt nem képes a versenyszférában helytállni.

Kérem, szíveskedjen tájékoztatni arról, hogy:

- a kulturális közmunkások foglalkoztatásával hány korábbi státuszon lévő "normál
munkavállaló" munkaviszonya szűnt meg és az így megüresedett állásokra, ahol
közfoglalkoztatottak kerültek alkalmazásra a korábbi státuszon lévő munkavállalók közül hány
fó került visszafoglalkoztatásra?

- a kistelepüléseken most munka nélkül maradt közel négyezer kulturális közmunkással mi lesz,
mikor és fognak tudni elhelyezkedni, milyen konkrét állami segítséget kapnak annak
érdekében, hogy mielőbb tartósan el tudjanak helyezkedni az elsődleges munkaerőpiacon?



- a kulturális közmunkások foglalkoztatásának megszűntét követően üresen maradt
munkahelyekre, ha nem tudnak új munkavállalókat felvenni - a közigazgatásban életbeléptetett
létszám stop következtében - a közintézmények akkor azokat a feladatokat ki és mikor fogja
elvégezni?

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. július 4.


